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Hieronder een overzicht van de punten waarover de raad richtinggevende uitspraken zou kunnen 

doen: 

 

 Sinds 2004 geldt voor zowel de publiekrechtelijke als de privaatrechtelijke tarieven het 

uitgangspunt ‘volledige kostendekking, tenzij’ (blz. 4/5 collegebrief). Wil de raad het principe 

van volledige kostendekking en de uitzonderingen daarop ook in deze collegeperiode laten  

gelden als richtlijn bij de vaststelling van de tarieven?  

 

 Door de bezuinigingen gaan de aan getarifeerde producten en diensten toe te rekenen lasten 

omlaag. Kan de raad instemmen met het uitgangspunt dat dit voordeel bij tarieven die volledig 

kostendekkend zijn in de vorm van een tariefverlaging teruggegeven wordt aan inwoners en 

bedrijven en bij tarieven die niet kostendekkend zijn benut wordt om de concernbijdrage te 

verlagen en de in het collegeprogramma opgenomen tarieftaakstelling van 1 miljoen euro in te 

vullen (zie hiervoor het laatste punt van dit memo)? 

 

 Op blz. 4 van de brief zijn de aanbevelingen van Deloitte samengevat. Het betreft o.a. verdere 

verbetering inzicht in kosten, doorbelasten van concernoverhead en compensabele BTW en 

aanbevelingen over de implementatie van de Wet Markt en overheid. Het college wil deze 

adviezen betrekken bij de verdere uitwerking van de kostentoerekening. Heeft de raad hierbij nog 

specifieke aandachtpunten?  

 

 In de brief wordt vermindering van de regeldruk genoemd als een mogelijkheid om te sturen (blz. 

5 collegebrief). Deregulering leidt tot minder administratieve lasten voor burgers en bedrijven en 

zou ook kunnen leiden tot een lager legestarief voor vergunningen. Heeft de raad specifieke 

wensen als het gaat om te onderzoeken mogelijkheden tot deregulering? 

  

 In de brief wordt uitgelegd waarom de leges voor evenementenvergunningen niet volledig 

kostendekkend zijn (blz. 6 collegebrief). Vindt de raad dat de kostendekkendheid van deze leges 

door een tariefverhoging verbeterd moet worden?  

 

 In het collegeprogramma staat dat het college in 2015 en 2016 een bezuiniging van 1 miljoen euro 

wil realiseren door de dekkingsgraad van de tarieven te verhogen. Bij de invulling van deze 

taakstelling richt het college zich met name op de privaatrechtelijke tarieven (zie blz. 18 van de 

rapportage van Deloitte voor een overzicht van deze tarieven). Wil de raad het college nog 

aandachtspunten meegeven bij het zoeken naar mogelijkheden tot tariefverhoging?   


